
Spørsmål til «Åpen spørretime»  

Kjønstadmarka - fra Ragnar Skrede 

Det er gjort en rekke kartlegginger av naturtype i Kjønstadmarka. Sett under ett, peker disse 
kartleggingene på at Kjønstadmarka består av flere rødlista naturtyper. Hvorfor velger Levanger 
kommune likevel å planlegge for nedbygging av området? 

 


